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Eva: „Objavila som,
že mojím povolaním
je premeniť domy na
domovy“

Som Eva, pochádzam zo štvrte
Horta v Barcelone a som
numerárka auxiliar. Mám 34
rokov a milujem hory,
behanie... Odreagujem sa pri
tom, relaxujem. Veľmi rada
mám prírodu. Rada čítam,
píšem, chodím von s
kamarátkami... Zaujíma ma
všetko, čo sa týka módy, chcem
byť v obraze. A chýba mi čas na
toto všetko!
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Eva žije v Barcelone a chcela sa
podeliť o svojej ceste k objaveniu
povolania. Jej prvý kontakt s Dielom
bol skôr negatívny: „Boli sme v triede
a učiteľka nám hovorila o sektách a
povedala: ‚Je to veľmi nebezpečné,
sekty zotročujú ľudí a najhoršia, tá
úplne najhoršia zo všetkých je Opus
Dei.‘ Po tejto poznámke začala Eva
spochybňovať svoju vieru. „Každú
nedeľu som chodila na Omšu, ale
prečo som tam chodila?“ pýtala sa
sama seba.

Zlomovým bodom bola cesta do
Sevilly počas Veľkej noci. “Jedného
dňa som sa postavila pred Boha a
povedala som: A aké poslanie máš
pre mňa?“ Keď videla film Umučenie
Krista, pocítila potrebu urobiť niečo
zmysluplné: „Ak Boh urobil toto pre
mňa, čo môžem urobiť ja?“



Premýšľala o svojom povolaní a
dospela k záveru, že jej povolanie je
„uprostred sveta“. Zvažovala rôzne
možnosti v rámci Opus Dei a
nakoniec sa spýtala sama seba:
„Numerárka auxiliar?“ a pocítila
istotu: „Áno.“

Eva zdôrazňuje, že jej povolanie je
hlboko spojené s jej profesiou: „Sme
ľudia, ktorí sa venujeme premene
domovov na domovy.“ Jej práca
presahuje upratovanie alebo varenie,
pretože zahŕňa „navrhovanie,
premýšľanie o osobe, ktorá príde, a
za tým je veľa výskumnej práce.“
„Mohli by to robiť aj iní ľudia,“
dodáva, „ale je tu niečo navyše, čo je
odovzdanosť, modlitba a povolanie
starať sa o druhých.“

Jej rozhodnutie vyvolalo
pochybnosti, dokonca aj v nej samej,
pretože od detstva chcela byť
učiteľkou a študovala pedagogiku:
„Myslela som si: ale veď ja nebudem



v škole!“ Kamarátky sa jej pýtali: „Ale
čo robíš?“ Ona však chápe, že jej
povolanie nie je zrieknutie sa, ale
„premena“. „Namiesto toho, aby som
učila matematiku alebo zemepis,
učím dôležitosť malých vecí, rodiny,
krásy, dobre vykonanej práce,“
hovorí.

Život v centre s numerárkami a
numerárkami auxiliar ju tiež naučil
spolužití. „Každý prichádza so svojím
batohom, svojou povahou a sú tu
rôzne generácie. Vyžaduje to veľa
flexibility, porozumenia, počúvania...
Boh je za tým, lebo inak by to nešlo!“
Pre Evu je jej povolanie úplnou
službou, ktorá prináša hodnotu
spoločnosti. „Napĺňa ma, že domov
sa rozširuje do sveta.“
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